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Bestyrelsesmøde FAXI 
 
D.  2. april 2025 
De, der har mulighed, må meget gerne komme inden, så vi 
kan nå at se på, hvad der skal laves til arbejdsdagen mens det 
er lyst. (Jeg er der fra 18.30) 

Afholdes: Tidspunkt 

I klubhuset på 
Faxibanen 

19.30 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Nyt punkt 7 – Undervisning. 
 

Godkendt 

2. Godkendelse af referat. 
a. Fra ordinært bestyrelsesmøde d. 19/2  
b. Ekstraordinært bestyrelsesmøde d. 9/3 

 

a. Udsættes 
b. Godkendt 

3. Siden sidst 
a. Clinic med Stine Holgaard Bruun. 
b. Ny tilkørselsvej til banen 
c. Stævner 2025 
d. Banedag 
e. Nyhedsbrev  
f. Online hestevelfærdskurser. 
g.  

 

 
a. Clinik udsolgt – det var rigtig 

godt. Og et fint samarbejde 
med TNKR. 

b. Den nye vej er åbnet og skal 
benyttes fremadrettet.Det er en 
rigtig fin vej. Merete 
undersøger, hvad et skilt kan 
kost.  Vi skal bruge 2 mobile 
skilte. I forbindelse med 
arrangementer (Merete er 
tovholder). 

c. Vi skal fremadrettet overveje 
stævneform i forhold til de nye 
FEIF regler.  

d. Ann laver liste over opgaver til 
dagen og slår op. Lene opretter 
en begívenhed på FB. 
Indkøbsliste sendes til Merete. 
Vi skal finde en form arbejdet 
med og omkring banen, så alle 
områder mindst én tovholder. 
(Ann) 

e. Der er udsendt nyhedsbrev. 
Invitation til fællesridetur med 
Thor og Geysir sendes ud i mail 
(Ann) 

f. DI har åbnet for online-
hestevelfærdskurser, som til 
næste år bliver obligatoriske, at 
have gennemført, hvis man skal 
ride stævner. 
Vi afsøger, mulighed for at 
afholde DI’s onlinekurser fælles 
i Faxi. (Ann er tovholder) 

4. Økonomi 
a. Status regnskab v. Nanna 
b. Orientering om Mobilpay v. Ann 
 

 
a. 125.000 er overført som 

”hensættelse” på en 
opsparings-konto vedr. banen. 
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b. Faxi har fået egen 
Mobilpaykonto nr: 51755. Der 
er oprettet et antal 
underbetalingsområder. 

5. Arkiv. 
 Vi har fået adgang til klubbens arkiv på Google og fået 
gendannet bl.a. referater helt tilbage fra 2003. 
Vores webmaster har lavet et oplæg omkring arkivet. 
Se bilag. 

Bestyrelsen bakker op om forslaget. 
Ann Orienterer Michael Kirch 
 

6. Bestilling af nye kvadrilleveste. 
Ny tovholder omkring kvadrilleveste er Merete 
Kofoed – Der er ikke kommet tilskud fra de to 
ansøgninger, vi har sendt af sted vedr. fondsmidler til 
nye veste. Der er afsat 12.000kr i budgettet til dem. 
Hvor mange veste kan/skal vi bestille? 

Merete har overtaget opgaven og 
arbejder videre med bestilling af 
vestene. (Tak Merete). 
 

7. Undervisning  
Hvilke krav kan/skal vi stille til undervisere, hvis det 
ikke lykkes og at finde uddannede instruktører til f.eks 
gangartskurser? 

Vi åbner i klubben for, at vi også kan 
arrangere undervisning med erfarne 
kvalificerede undervisere. Lene 
Jørgensen bliver tovholder på 
undervisning generelt. Ønsker og 
forslag sendes til Lene. 
Vi evaluerer tiltaget efter sæson 2025. 
Medlemmerne må meget gerne byde 
ind med ønsker eller forslag til 
undervisning/undervisere. 
Bestyrelsen besluttede fremadrettet 
også at samarbejde med Thor og Geysir 
omkring undervisning og evt. andre 
arrangementer. Bl.a. efterspørges 
dressur for islandske heste i vores 
spørgeskemaundersøgelse. 
Herudover vil vi, også med afsæt i 
spørgeskemaundersøgelsen, etablere 
kursusi ”Horsenmanship”. 

8. Opfølgning på Spørgeskemaundersøgelse 
Se medsendte link i bilag 

Fællesrideture efterspørges. 
Vi taler med webmaster om udsendelse 
af sportimails vedr. fællesture.  
Udover det nævnte i pkt. 8 og ovenfor, 
tager vi afsæt i de modtagne svar og 
laver arrangementer løbende. 
 

9. Næste møde. 6. maj kl. 18.30 i klubhuset. 
Lene laver lidt mad.  
 

10. Evt.  

Refernt: Ann 

Evt. Afbud: Mie Møller Jacobsen 

(Til stede - som udgangspunkt Mie Møller Jakobsen, Ann Busch, Nanna Lanzky Otto, Lene Jørgensen, 

Majbrit Løve Kirk, Maria Nygaard Martensen, Kathrine Marie Vejrum Olsen) 

 


